
Szanowni Państwo,

My niżej podpisani zwracamy się do Państwa z prośbą o poparcie naszego postulatu  

dotyczącego zmiany statusu prawnego żyjących wśród nas koni. Konie od wieków dzieliły z nami 

historię. Historię związaną z dramatycznymi wydarzeniami, jak wojny, podczas których ginęły rów-

nie licznie jak ludzie. Służyły człowiekowi swoją ciężką i mozolną pracą, zdobywały laury w sporcie. 

Dla wielu koń był i jest towarzyszem, przyjacielem, bliską istotą jak pies albo kot. Konie zostały 

udomowione około 3000 lat przed naszą erą. Wrażliwość na los zwierząt jest ponad podziałami, 

nie zależy od światopoglądu dlatego liczymy na wsparcie wszystkich nieobojętnych. Wydaje się 

więc oczywiste, że zapracowały poprzez te 5000 lat na uznanie ich zwierzętami nam towarzyszą-

cymi, a nie rzeźnymi.
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